

Countertop Wine Chiller
Refroidisseur à vin de comptoir
KWT10BN

Capacity/Capacité : 10 bottles
Voltage/Tension : AC~120V
Frequency/Fréquence : 60Hz
Rated Input/Entrée évaluée : 50W

JC-26B1



Intertek
3097648

Conforms to UL250
Certified CSA C22.2 63-93

Assembled in Canada
Assemblé au Canada

Free-standing Installation Only
Installation libre seulement

6/2013

SAFETY PRECAUTIONS

- To reduce the risk of fire, electric shock or personal injury, all wiring and grounding must conform to the latest edition of Local and National Electrical Code.
- It is the customer's responsibility to have the wiring and fuses checked by a qualified electrician to make sure adequate electrical power is available.
- Always unplug unit from outlet when not in use.
- A damaged power supply cord must be replaced with a new power supply cord obtained from the product manufacturer, and not repaired.

DO NOT REMOVE THIS TAG!

MESURES DE SÉCURITÉ

- Pour réduire le risque du feu, de décharge électrique ou de dommage corporel, tout le câblage et fondre doivent se conformer à la dernière édition du code électrique local et national.
- Il est de la responsabilité du client d'avoir le câblage et les fusibles vérifiés par un électricien qualifié pour s'assurer à courant électrique proportionné est disponible.
- Débrancher toujours l'unité de la sortie si non utilisable.
- Une corde endommagée d'alimentation d'énergie doit être remplacée par une nouvelle corde d'alimentation d'énergie obtenue à partir du fabricant de produit, et non réparée.

NE PAS ENLEVER CETTE ÉTIQUETTE !

www.koolatron.com • 1-800-265-8456